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مجمع عمومی عادی سالیانه سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان برگزار شد

مجمع عمومی عادی سالیانه سندیکای صنعت برق ایران  شعبه اصفهان در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان در این جلسه علی صفرنوراله، رییس سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان گفت: می توان مسایل و

مشکلات فعالان صنعت برق اصفهان را به صورت کارشناسی شده به شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی انتقال داد و پیگیر رفع آنها شد. وی با تاکید بر لزوم استفاده از بستر

ایجاد شده در اتاق بازرگانی اصفهان به منظور طرح و پیگیری مشکلات تشکل های مختلف اصفهان افزود: اگر انجمن و تشکل ها همسو حرکت کنند، مسایل به صورت ریشه ای

رفع می شود. همچنین سپهر برزیمهر، معاون اجرایی سندیکای صنعت برق ایران در این جلسه، مهم ترین موضوعات در دست پیگیری این سندیکا را قراردادهای متوقف،

قراردادهای تیپ و پیگیری مطالبات عنوان کرد و گفت: هیات مدیره در دوره جدید فعالیت خود با جدیت به دنبال پیگیری موارد مذکور است. در ادامه مهدی مسایلی، دبیر

سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان نیز با تاکید بر اینکه مشکلات این صنعت را تنها از طریق وجود یک تشکل قدرتمند می توان مرتفع کرد، گفت: در اتاق بازرگانی اصفهان بستری

برای حل مشکلات فعالان اقتصادی استان فراهم شده و باید تمامی فعالان این صنف در قالب ایجاد یک تشکل قوی در راستای پیگیری مطالبات و رفع مشکلات خود اقدام نمایند.

وی انتخاب دو تن از اعضاء این سندیکا به عنوان هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران را فرصتی برای پیگیری و حل مشکلات فعالان این صنعت در اصفهان اعلام و تصریح

کرد: باید با ایجاد یک کنسرسیوم فعالان صنعت برق اصفهان را با یکدیگر نزدیک نمود. علیرضا وفایی، از اعضاء سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان نیز اعتقاد به کارگروهی را راه

رسیدن به اهداف سندیکا ذکر کرد و افزود: با ایجاد جذابیت در سندیکا و پیگیری مستمر خواسته های فعالان این صنف می توان افراد را برای پیوستن به سندیکا ترغیب کرد. در

پایان این جلسه پس از رای گیری اعضاء، فرج اصغری به عنوان بازرس سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان انتخاب شد.
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